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ПРИСУТНI: проф. Орловський В.Ф., проф. Атаман Ю.О., проф. Щемiхова
Н.В., доц. Мелеховець О.К., доц. Винниченко Л.Б., доц. Жаркова А.В., ас.
Руденко Т.М., ас. Горлiна М.В., аспiранти: Коваленко е.Л., Радько А.С.,
Харченко Т.О., Афза-гr Рахман.

СЛУХАЛИ: Ас. Руденко Т.М. з темою виступу: "HoBiTHi аспекти лiкування
хворих на артерi€Lпьну гiпертензiю пов'язану з ожирiнням"
Були заданi запитання:
Професор Орловський В.Ф.: "Який препарат слiд обирати для монотерапii для
пацiентiв з порушенням функцii нирок та ожирiнням?"
Професор Щемiхова Н.В.: "Чому слiд проводити титррання дозування
бетаблокаторiв при супутнiй серцевiй недостатностi ?"
Аспiрант Радько А.С.: "Якi cl^racHi погляди на призначення сечогiнних
препаратiв у пацiентiв з ожирiнням?".
На Bci запитання були одержанi обrрунтованi вiдповiдi.

ОБГОВОРЕННЯ : Доц. Мелеховець О.К. запропонувала вказану проблематику
вважати акту€Lпьною для сучасноi медицини та такою, яка може бути
запропонованою для наукового пошуку здобувачам наукового ступеню
доктора фiлософiТ. HayKoBi дослiдження у цьому напрямку можуть допомогти
розв'язати одну з найактуальнiших проблем столiття - епiдемiю серцево-
судинних захворювань.

ПОСТАНОВИЛИ: Тему виступу ас. Руденко Т.М. вважати акту€rльною та
важливою проблемою сучасноi медицини, if вивчення може бути
запропоновано аспiрантам, що здобувають квалiфiкацiю доктора фiлософiТ.

Завiдувач кафедри
сiмейноi медицини
з курсом дерматовенерологiТ в,d1 Орловський В.Ф.
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